

Dear Deputy Minister,

I wish to thank you for your kind letter.

It has been a great opportunity for UNESCO to be able to set up this collaboration with the National Accreditation Agency for organizing and hosting the UNESCO Regional Consultation Meeting for Eastern Europe and Central Asia.

As you know this important event was part of a broader effort to review the state of quality assurance in higher education globally and to identify trends and challenges. This process will feed the organization of an international conference on the topic to be held at UNESCO (dates to be confirmed).

We very much appreciate the collaboration with the National Accreditation Agency and the broader engagement of Russia in UNESCO's work in higher education, including also the UNESCO Chairs.

It is therefore with much satisfaction that we take note of your letter and we look forward to further cooperation in the future.

With regards and renewed thanks for your continued support,

David Atchoarena

Уважаемый Господин Кравцов,

Благодарю Вас за письмо.

Это была прекрасная возможность для ЮНЕСКО наладить сотрудничество с Национальным агентством по аккредитации для организации и проведения Регионального консультативного совещания ЮНЕСКО стран Восточной Европы и Центральной Азии.

Как вы знаете, это важное событие стало частью исследований состояния в области обеспечения качества в высшем образовании на глобальном уровне и выявлению тенденций и проблем. Результаты исследования послужат основой для докладов на международной конференции, которая будет проходить в штаб-квартире ЮНЕСКО (дата пока не известна).

Мы очень ценим сотрудничество с Национальным агентством по аккредитации и участие России в мероприятиях под знаком ЮНЕСКО в области высшего образования, в том числе и мероприятий, которые проводят кафедры ЮНЕСКО.

Мы благодарны за ваше письмо и надеемся на дальнейшее сотрудничество в будущем.

С уважением и благодарностью за вашу постоянную поддержку, Дэвид Атчоарена